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PROTOKÓŁ Nr XXIII/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 roku. 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Zastępca Głównego Księgowego – Monika Matuszewska 

a także sołtysi oraz pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz 

Proponowany  porządek  obrad 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -    dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy    

Chodecz na rok 2020. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Matuszewska Monika, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/159/20, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Chodecz na lata 2020-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Matuszewska Monika, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/160/20, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Matuszewska Monika, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/161/20, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                            

i Gminy Chodecz na lata 2021-2033. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Matuszewska Monika, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/162/20, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Jóźwiak Katarzyna, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/163/20, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021 – 2023. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Jóźwiak Katarzyna, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/164/20, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Burmistrz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/165/20, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/166/20, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych 

przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym 

przez Miasto i Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym 

transporcie. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/167/20, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Chodecz od Gminy Boniewo części 

zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/168/20, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Drzewiecka Agata, 
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       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/169/20, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Grabczyńska Dorota, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/170/20, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na lata 

2015-2022” 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Drzewiecka Agata, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/171/20, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Burmistrz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/172/20, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Burmistrz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIII/173/20, 

19. Stanowisko Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 30 grudnia 2020r. w  sprawie  kwestii 

ogrzewania osiedla mieszkaniowego Chodeczek. 

20. Interpelacje i zapytania  radnych. 

21. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

22. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.11:20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXIII sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad - wprowadziła trzy dodatkowe 

punkty. Poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad 

głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska będzie 

obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXII 
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sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość 

zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem protokołu Nr XXII/20 głosowało 11 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 11 głosami za. 

 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza 

Chodcza o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił 

informacji, iż w okresie międzysesyjnym miało miejsce szereg zdarzeń istotnych dla 

funkcjonowania  Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi:  

- przygotowujemy się do złożeni wniosku w ramach Programy Rozwoju Obszarów Wiejskich 

dotyczącego zagospodarowania przestrzeni publicznej. Wniosek będzie składał się z trzech 

elementów, które były dzisiaj omawiane na posiedzeniach Komisji Rolnej i Infrastruktury 

Technicznej, Budżetu i Finansów oraz Obywatelskiej i Ochrony Środowiska. Pierwsza część 

tego wniosku od dawna wyczekiwana przez wielu mieszkańców – możliwość wybudowania 

fontanny na skwerku w Chodczu wraz z infrastrukturą dodatkową, drugi element – remont, a 

tak naprawdę powstanie od podstaw boiska w Brzyszewie przy świetlicy wiejskiej, a trzeci 

element to będzie wybudowanie altany z zapleczem socjalno – gospodarczym w Chodeczku 

przy boisku do beach soccera. 

- jesteśmy w trakcie przygotowania wniosku, który będziemy składać do LGD w zakresie 

infrastruktury turystycznej, tutaj jeszcze decyzje nie zapadły czego będzie dokładnie dotyczył 

ten wniosek, natomiast po konsultacjach z radnymi w dniu dzisiejszym prawdopodobieństwo 

jest duże, że skłonimy się do zainwestowania tych pieniędzy na plaże miejską w Chodczu, 

prawdopodobnie będzie to przebudowa obiektu tzw. budki ratownika, jak to się u nas 

popularnie nazywa.  

- została podpisana umowa między ARiMR-em a Spółką Wodną odnośnie dofinansowania na 

nową koparko ładowarkę, w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na wyłonienie 

dostawcy.  

- w trakcie są remonty świetlic wiejskich w ramach tzw. rewitalizacji, która obejmuje sześć 

elementów. Na ukończeniu jest remont świetlicy w Brzyszewie, w trakcie jest remont świetlicy 

w Pyszkowie. Wykonawca wczoraj kontaktował się z zarządcami miejscowymi świetlicy                   

w Kromszewicach, w dalszej kolejności będzie Zalesie i Lubieniec.  

- otrzymaliśmy dofinansowanie do przebudowy drogi gminnej w Szczecinie około 400 m. 

- jesteśmy w trakcie przetargu na przebudowę tzw. wod-kan czyli budowa kolejnego zbiornika 

suw wodociąg w Chodeczku, remont ujęcia wody w Pyszkowie i przydomowa oczyszczalnia 

ścieków przy budynku komunalnym w Strzygach, planowane otwarcie przetargu 11 stycznia 

2021r.  

- przy pomocy Zakładu Komunalnego w Chodczu naprawimy drogę tj. łącznik między 

Sobiczewami, a Brzyszewem. Nie udało się zrobić tego dotychczas, z przyczyn od nas 

niezależnych. Po prostu nie możemy teraz kupić dobrego kruszywa, ponieważ okoliczna 

żwirownia nie pracuje, rozpocznie pracę w styczniu i dopiero wtedy będziemy mogli kruszywo 

dobrej jakości kupić. 

- jeszcze jest jedna sprawa, która nurtuje od pewnego czasu, a mianowicie od czerwca 2020r. 

ale ostatnio sprawa się nasiliła tj. wybudowanie przez KOWR nowoczesnej kotłowni gazowej 

dla osiedla mieszkaniowego w Chodeczku – korespondujemy tzn. Gmina i Spółdzielnia 
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Mieszkaniowa w Chodeczku łącznie z KOWR-em – nie możemy dojść do porozumienia, a 

nawet zachodzimy w głowę, o co chodzi Panu dyrektorowi Stanisławowi Zimnickiemu, 

ponieważ KORW dysponuje z tego co Pan dyrektor potwierdza już w kilku ostatnich pismach 

pieniędzmi na remont tej kotłowni, wcześniej była mowa o kwocie około 2 500 mln zł. w 

ostatnim piśmie Pan dyrektor napisał, że dysponuje kwotą 3 500 mln zł., a nie wiemy dlaczego, 

z jakich przyczyn ta przebudowa nie dochodzi do skutku, przetarg na wyłonienie wykonawcy 

się nie odbywa, Pan dyrektor w swoich pismach pisze, że na początek będzie się starał do 

wybudowania tej kotłowni jeżeli Gmina wykona kompleksową termomodernizację tego osiedla 

– wyjaśniam, że to nie jest zadanie własne gminy, ponieważ osiedle mieszkaniowe w 

Chodeczku jest własnością prywatną, wszystkie mieszkania są tam wykupione, a zarządcą jest 

Spółdzielnia Mieszkaniowa, Urząd Gminy nie jest właścicielem ani w jakimkolwiek procencie 

udziałowcem tych nieruchomości więc tych inwestycji tam wykonać nie może. Ta sprawa nas 

nurtuje dlatego dzisiaj w porządku obrad znalazło się stanowisko Rady w tej kwestii, które 

będzie również skierowane do KOWR-u.    

Na tym Burmistrz zakończył. Dyskusji nie było.  

 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja              

w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Tematami przewodnimi były 

wydatkowanie środków finansowych w placówkach oświatowych i zatrudnienie oraz kluby 

sportowe i stowarzyszenia. Komisja w tych tematach nie stwierdziła nieprawidłowości, 

natomiast należy podkreślić dwa ważne tematy i aspekty, że niestety zmniejszenie liczebności 

naszych uczniów powoduje to, że koszty relatywnie rosną w naszej szkole i tutaj z tym musimy 

się w przyszłości liczyć. Należy pozytywnie podkreślić to, że Urząd jak i również Szkoła 

zaopatrzyła dzieci w tablety do zdalnego nauczania i to pokryło w 100% zapotrzebowanie na 

ten sprzęt w naszej gminie.   

2) Komisja Budżetu i Finansów – radna Michalak Beata przedstawiła, iż Komisja w okresie 

międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia. Na pierwszym posiedzeniu analizowany był projekt 

budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021, na drugim posiedzeniu analizowano zmiany do 

budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 a także opiniowała projektu uchwał na sesję. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenia. Głównym tematem 

było wydanie opinii na temat uchwał na dzisiejszą sesję, w sprawach bieżących zapoznaliśmy 

się z pismem skierowanym do Komisji i rozmawialiśmy na temat bieżących napraw dróg 

odcinka łączącego sołectwo Brzyszewo z Sobiczewami.  

 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

dominował temat dotyczący wydania opinii na temat projektów uchwał na sesję, jednym z 

takich projektów uchwał było przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 

– 2023. Projekt tego programu przedstawiła Pani Katarzyna Jóźwiak, omówiła zadania 
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programu. Naszym zdaniem jest to dobry program, służy wspieraniu rodziny przeżywającej 

trudności w prawidłowym funkcjonowaniu. Założenia tego programu będą korzystne dla 

wszystkich, którzy maja problemy zwłaszcza najmłodsi nasi mieszkańcy. Także opinia w tej 

sprawie jest pozytywna. Również Pani Katarzyna Jóźwiak przedstawiła sprawy dotyczące 

ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok, według informacji które przedstawiła program, 

który był realizowany w latach ubiegłych przyniósł efekty, liczba korzystających z tego rodzaju 

pomocy zmalała. Kolejną sprawą, którą rozpatrywaliśmy był projekt uchwały dotyczący 

strategii rozwoju gminy Chodecz na lata 2015 – 2022, został on zaktualizowany i dostosowany 

do zamierzonych inwestycji, które chcemy zrealizować i możliwości pozyskania środków 

unijnych. Kolejnym projektem uchwały były sprawy dotyczące transportu zbiorowego i 

zawarcia porozumień między gminami Boniewo i Choceń. Współpraca ta powinna przynieść 

oczekiwane efekty, a zwłaszcza, że możemy otrzymać na ten cel dofinansowanie i zaoszczędzić 

na transporcie dzieci, przy okazji skorzystają na tym dorośli. Kolejnym projektem uchwały to 

sprawa dotycząca stanowiska rady i pism skierowanych do gminy od oddziału terenowego 

KOWR w Bydgoszczy. Pani Przewodnicząca przedstawiła projekt stanowiska rady, 

przedstawiła korespondencję, która wpłynęła do rady w związku z tą sprawą z KOWR-u z 

oddziału terenowego w Bydgoszczy. Stanowisko takie zostało przygotowane, zostanie później 

przedstawione na sesji. Pan Burmistrz na posiedzeniu Komisji przedstawił najważniejsze 

informacje dotyczące prac, które są zaplanowane, o środkach o które będzie się ubiegała gmina 

na zaplanowane inwestycje. Z radością została przyjęta Propozycja Pana Burmistrza dotycząca 

inwestycji na terenie Chodeczka i innych sołectw, a dotyczące rozwoju infrastruktury. Myślę, 

że zostanie przyjęte z zadowoleniem przez mieszkańców. Na tym zakończono.           

5)  Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński przekazał, iż w ostatnim 

okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz wspólnie z Komisją Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Chodczu. Tematyka była związana z kwestią wydatkowania środków w oświacie, 

kwestia współpracy z samorządem, regulaminu wynagradzania, a także poruszyliśmy dość 

ważny temat jakim jest poziom nauczania, szczególnie chodzi tutaj kwestię języka angielskiego 

i matematyki. Pozytywnie oceniamy wyposażenie dzieci w szkole w tablety. Na 398 uczniów 

aż 138 korzysta z różnego rodzaju orzeczeń, opinii Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, 

co stanowi ponad 1/3 ogółu uczniów, to są różnego rodzaju schorzenia, dysfunkcje, znaczne 

upośledzenia umysłowe, ale są również dysleksje, dysgrafie itp. Przekazaliśmy dyrektorowi, że 

bardzo prosimy o podjęcie działań żeby zwrócił uwagę nauczycielom, podjął określone 

działania związane z podniesieniem poziomu nauczania matematyki i języka angielskiego. 

Dyrektor przekazał, że już takie rozmowy przeprowadził, podjął określone działania w tym 

kierunku, jego zdaniem wymaga pewnego okresu czasu żeby przyniosło wymierne efekty. Jeśli 

chodzi o kluby sportowe i stowarzyszenia. Wg. informacji od Pani Skarbnik, dotację w kwocie 

30 tyś. zł. otrzymało stowarzyszenie Power Kromszewice, po 20 tyś zł. Zgoda Beach Soccer 

Team i Zgoda Chodecz. Na koniec kolegom i koleżankom radnym zwraca uwagę na 

konieczność zakończenia prac związanych z nowym regulaminem wynagradzania 

pracowników oświaty.  

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było. 
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Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2020. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 poprosiła Panią 

Monikę Matuszewską. Pani Monika udzieliła informacji, iż w uchwale budżetowej na 2020r. 

wprowadzono następujące zmiany: podwyższono dochody budżetu o kwotę 21.357,00 zł do 

kwoty 34.911.521,80 zł. Na kwotę tą składają się uzupełnienie subwencji ogólnej na rok 2020 

o kwotę 19.457,00 zł. oraz środki otrzymane z Funduszu Pracy o kwotę 1.700,00 zł. 

Zmniejszono wydatki budżetu o kwotę 302.848,00 zł. do kwoty 32.731.677,80 zł. Zwiększono 

przychody o kwotę 76.000,00 zł. w związku ze spłatą pożyczek udzielonych w maju dla 

Spółdzielni Socjalnych oraz zwiększono rozchody o kwotę 400.000,00 zł. w związku z 

udzieleniem pożyczki Gminnej Spółce Wodnej w Chodczu. W związku z tym przychody 

budżetu wynoszą obecnie 530.191,00 zł. a rozchody 2.710.035,00 zł. Na tym zakończono. 

Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna Beata Michalak 

przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Pytań radni nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za uchwałą 

głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/159/20 została podjęta 

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2020-2033. 

 

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały zmieniającej            

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2020-2033 

poprosiła Panią Matuszewską. Pani Monika poinformowała, iż zmiany polegają na zwiększeniu 

dochodów do kwoty 34.911.521,80 zł i wydatków do kwoty 32.731.677,80 zł. Nadwyżka 

budżetowa na 2020r. stanowi kwotę 2.179.844,00 zł. O opinię została poproszona Komisja 

Budżetu i Finansów. Radna Michalak Beata przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. 

Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/160/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 

2021. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Monikę Matuszewską. Pani Monika poinformowała, iż ustala się dochody 

budżetu w wysokości 56.807.702,00 zł. Na dochody budżetu składają się dochody bieżące w 

kwocie 27.465.695,00 zł. co stanowi 48,35% ogólnych dochodów oraz dochody majątkowe w 

kwocie 29.342.007,00 zł. co stanowi 51,65% ogólnych dochodów. Plan dochodów gminy 

według działów przedstawia się następująco: rolnictwo i łowiectwo 2.100,00 zł., transport i 

łączność 2.070.350,00 zł.; gospodarka mieszkaniowa 2.358.000,00 zł. działalność usługowa 

1.000,00 zł., informatyka 15.809,00 zł., administracja publiczna 168.400,00 zł., urzędy 

naczelnych organów władzy 1.400,00 zł., dochody od osób prawnych i od osób fizycznych 

8.094.822,00 zł., różne rozliczenia 32.254.361,00 zł., oświata i wychowanie 455.316,00 zł., 
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pomoc społeczna 1.024.900,00 zł., rodzina 6.794.500,00 zł., gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska 3.093.892,00 zł., kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 432.852,00 zł., co 

uczyniło 56.807.702,00 zł. Wydatki budżetu ustalono w wysokości 54.636.960,00 zł., na co 

składają się wydatki bieżące w wysokości 25.320.108,00 zł. co stanowi 46,34% ogólnego 

budżetu wydatków oraz wydatki majątkowe w wysokości 29.316.852,00 zł. co stanowi 53,66% 

ogólnego budżetu. Plan wydatków gminy według działów przedstawia się następująco: 

rolnictwo i łowiectwo 25.300,00 zł., transport i łączność 19.860.148,00 zł., gospodarka 

mieszkaniowa 4.244.000,00 zł., działalność usługowa 1.200,00 zł., informatyka 30.500,00 zł., 

administracja publiczna 2.479.266,00 zł., urzędy naczelne organów władzy 1.400,00 zł., 

bezpieczeństwo publiczne i ochrona pożarnictwa 164.930,00 zł., obsługa długu publicznego 

600.000,00 zł., różne rozliczenia 200.000,00 zł., oświata i wychowanie 9.052.760,00 zł., 

ochrona zdrowia 100.000,00 zł., pomoc społeczna 2.452.679,00 zł., edukacja opiekuńczo-

wychowawcza 276.659,00 zł., rodzina 7.246.679,00 zł., gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska 6.898.087,00 zł., kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 863.352,00 zł., kultura 

fizyczna 140.000,00 zł. Ustalono także limit wydatków na zadania inwestycyjne, który wynosi 

29.316.852,00 zł.. ustalono także nadwyżkę budżetu w wysokości 2.170.742,00 zł., która 

zostanie przeznaczona na spłatę zaciągniętych w poprzednich latach kredytów w kwocie 

484.400,00 zł., pożyczek w kwocie 158.332,00 zł., wykupu papierów wartościowych w kwocie 

1.528.000,00 zł. W budżecie tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 125.000,00 zł. i celową 

w wysokości 75.000,00 zł. Ustalono także dotację na zadania własne gminy realizowane przez 

podmioty należące i nienależące do sektora finansów publicznych w wysokości 250.000,00 zł. 

tj. dla biblioteki 160.000,00 zł., przydomowe oczyszczalnie ścieków 30.000,00 zł., kluby 

sportowe 60.000,00 zł. Na tym zakończono. W tym momencie na Sali znajduje się 10 radnych, 

w trakcie referowania projektu uchwały przez Panią Monikę Matuszewską salę opuścił radny 

Łuczak Tomasz. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna Michalak 

Beata przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

poprosiła o odczytanie projektu uchwały Pana Błażeja Krupę. Po odczytaniu uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/161/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                            

i Gminy Chodecz na lata 2021-2033. 

 

                     Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały 

zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 

2021-2033 poprosiła Panią Matuszewską. Pani Monika poinformowała, iż Wieloletnia 

Prognoza Finansowa została opracowana w oparciu o źródła dochodów budżetu gminy na 

poziomie możliwie realnym do uzyskania w latach 2021 – 2033. W zakresie dochodów 

własnych uwzględniono dane przekazane z budżetu państwa jak: subwencje i udziały w 

podatku dochodowym od osób fizycznych, dane przekazane przez Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego w zakresie dotacji celowych. Zakładając prognozowane wydatki określono na 

poziomie niezbędnych wydatków bieżących , wydatków majątkowych, uwzględniono odsetki 

od zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów, pożyczek oraz wyemitowania papierów 

wartościowych. Określono także wydatki na funkcjonowanie jednostek Gminy. Dane zawarte 

w WPF w kategorii poszczególnych dochodów, wydatków budżetowych obrazują sytuację 

finansową gminy w roku budżetowym i przyszłych latach, która pozwala na dokonanie analizy 

możliwości inwestycyjnych oraz zdolności kredytowej, stwarza możliwości weryfikacji 

długookresowej stabilności finansowej jednostki samorządu terytorialnego, pod którą należy 

rozumieć zdolność do obsługi zobowiązań i utrzymania płynności finansowej w długiej 

perspektywie. W roku 2021 planowana jest nadwyżka budżetowa w wysokości 2.170.742,00 
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zł., która zostaje przeznaczona na spłatę kredytów i pożyczek oraz wyemitowanych papierów 

wartościowych. Uwzględniając powyższe założenia na 2021r. zaplanowano dochody w 

wysokości 56.807.702,00. Prognozowane dochody mają przełożenie na realizację wydatków 

budżetowych, które zaplanowano w wysokości 54.636.960,00 zł. z tego wydatki na obsługę 

długu 600.000,00 zł. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna 

Michalak Beata przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/162/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2021. 

 

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Katarzynę Jóźwiak. Pani 

Katarzyna poinformowała, iż termin ważności programów dotychczas obowiązujących w tym 

zakresie upływa z dniem 31 grudnia 2020r. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok jest kontynuacją 

przedsięwzięć w obszarze profilaktyki zainicjowanych na terenie Miasta i Gminy Chodecz, 

systematycznie i konsekwentnie realizowanych w latach poprzednich. Został on opracowany 

zgodnie z obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie Miasta i 

Gminy Chodecz, co pozwoli na zajęcie się problematyką alkoholizmu i narkomanii w sposób 

zorganizowany i kompleksowy. Celem programu głównym Programu jest ograniczenie szkód 

zdrowotnych i zaburzeń życia rodzinnego, wynikających z używania alkoholu i innych 

substancji psychoaktywnych i podejmowania innych zachowań ryzykownych przez dzieci i 

młodzież. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok nie rozwiąże wszystkich 

problemów dotyczących uzależnień, jednakże przyczyni się do utworzenia warunków 

sprzyjających realizacji potrzeb, których zaspokajanie motywuje do powstrzymywania się od 

spożycia alkoholu, narkotyków itp., działalności wychowawczej i informacyjnej, ograniczenia 

dostępności do używek, zapobiegania negatywnym następstwom nadużywania alkoholu i 

narkotyków oraz ich usuwania. O opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Program zawiera zapisy dotyczące 

różnych form wsparcia i został pozytywnie oceniony przez Komisję Obywatelską.  Radni pytań 

nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/163/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2021 – 2023. 

 

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Katarzynę Jóźwiak. Pani Jóźwiak 

poinformowała, iż ustawa z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej nałożyła na gminę zadania za zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej. Zgodnie z art. 176 pkt 1 ustawy, jednym z zadań własnych gminy jest opracowanie 

i realizacja 3-letniego programu wspierania rodziny. Głównym celem Programu jest wsparcie 

rodzin przeżywających trudności w prawidłowym wypełnianiu funkcji opiekuńczo – 

wychowawczej, które w efekcie ma doprowadzić do przywrócenia zdolności prawidłowego 
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funkcjonowania i zapewnić prawidłowy rozwój wzrastających w nim dzieci. Następnie o opinię 

została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Opinia Komisji była 

pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/164/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu  

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Nowej Wsi. 

 

                     Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Burmistrza. Pan Jarosław 

Grabczyński poinformował, iż uchwała dotyczy wyrażenia zgody przez Radę Miejską w 

Chodczu na zbycie przez Miasto i Gminę Chodecz udziały ½ w nieruchomości położonej w 

Nowej Wsi oznaczonej w ewidencji jako działka nr 281 o całej powierzchni 649 m2 , wycena 

całej działki jest to kwota około 45 000,00 zł. Nabyliśmy udział w ½ w wyniku spadku. Stroną 

tego spadku była spłata zobowiązań spadkowych, której dokonaliśmy i teraz zasadne jest 

abyśmy te pieniądze mogli powoli odzyskiwać. Jesteśmy po negocjacjach przed notarialnych z 

osoba zainteresowaną i cena w konsultacjach została ustalona za ten udział na 26 000,00 zł.    

Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna Michalak Beata 

przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/165/20 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

 

                      Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż Gmina otrzymała 

dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego w ramach Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, w związku z tym, że będziemy teraz 

świadczyć tego typu usługi konieczne jest podpisanie umowy pomiędzy organizatorem 

publicznego transportu zbiorowego a operatorem, czyli firmą, która będzie świadczyła te 

przewozy. Aby takie porozumienie podpisać niezbędna jest tutaj zgoda Rady Miejskiej w 

Chodczu stąd też ta uchwała do uchwalenia. Na tym zakończono. Następnie o opinię zostały 

poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna i Infrastruktury 

Technicznej. Opinie Komisji były pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/166/20 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym 

organizowanym przez Miasto i Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia Regulaminu 

przewozów w tym transporcie. 
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           Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Agatę Drzewiecką. Pani Drzewiecka poinformowała, iż uszczegółowienie tego porozumienia 

które zostanie zawarte pomiędzy gminą, a operatorem będzie m.in. regulamin przewozów i 

cennik, bo z tych przewozów będą mogły oprócz dzieci w wieku szkolnych  korzystać również 

zwykli mieszkańcy, stąd też podjęcie tej uchwały jest jak najbardziej zasadne. Na tym 

zakończono. Następnie o opinię zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska oraz Komisja Budżetu i Finansów. Opinie Komisji były pozytywne. Radni pytań 

nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/167/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

    

 Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Chodecz od Gminy Boniewo 

części zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

 

           Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła 

Agatę Drzewiecką. Pani Drzewiecka poinformowała, iż jedna z tras relacji Lubieniec – 

Boniewo – Chodecz wjeżdża dodatkowo na teren gminy Boniewo, w związku z tym niezbędne 

jest podpisanie porozumienia z gminą Boniewo, aby to gminnie móc realizować w takim 

zakresie jakbyśmy chcieli. W związku z tym ta uchwała wyraża zgodę na zawarcie takiego 

porozumienia. Na tym zakończono. Następnie o opinię zostały poproszone Komisja 

Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej. Opinie 

Komisji były pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/168/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z 

zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia. 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Agatę Drzewiecką. Pani Drzewiecka poinformowała, iż analogiczna sytuacja jak do 

uchwały poprzedniej, z tym że tym razem gmina Choceń zwróciła się do nas o wyrażenie zgody 

na podpisanie takiego porozumienia z nimi, aby móc świadczyć swoje usługi w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego na terenie naszej gminy. Na tym zakończono. Następnie o 

opinię zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rolna i 

Infrastruktury Technicznej. Opinie Komisji były pozytywne. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/169/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

     

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

 

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota 

poinformowała, iż podjęcie uchwały wynika z uwag Urzędu Wojewódzkiego do uchwały 

podjętej na poprzedniej sesji Rady Miejskiej. Uwagi te i wprowadzone zmiany zasadniczo nie 
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zmieniają treści Regulaminu utrzymania czystości i porządku, ale żeby wszystko było w 

porządku musimy je wprowadzić dlatego zachodzi konieczność podjęcia tej uchwały. Na tym 

zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony 

Środowiska. Opinia Komisji była pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 10 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/170/20 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz 

na lata 2015-2022” 

 

                    Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Agatę Drzewiecką. Pani Drzewiecka poinformowała, iż tak jak Pan Burmistrz 

wspomniał na wstępie Gmina zamierza złożyć wniosek w ramach ogłoszonego konkursu z 

PROW-u na zagospodarowanie przestrzeni publicznej, nabór jest do 15-tego stycznia, jednym 

z wymogów złożenia takiego wniosku jest konieczność wpisywania się danej inwestycji, o 

której dofinansowanie się ubiegamy właśnie w Strategię rozwoju. Biorąc pod uwagę, że ona 

ma już swoje lata to została właśnie zaktualizowana poprzez dopisanie tychże inwestycji, na 

które zamierzamy złożyć niniejszy wniosek, co pozwoli nam na jego nieodrzucenie na etapie 

oceny formalnej. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja 

Obywatelska i Ochrony Środowiska. Opinia Komisji była pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIII/171/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania skarbnika Miasta i Gminy Chodecz. 

 

                   Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Burmistrza. Pan Jarosław 

Grabczyński poinformował, iż składa wniosek o odwołanie z dniem 9 stycznia 2021r. z funkcji 

skarbnika Miasta i Gminy Chodecz Pani Danuty Nowakowskiej z powodu długotrwałej 

nieobecności w pracy. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja 

Budżetu i Finansów. Radna Michalak Beata przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. 

Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1. Uchwała Nr 

XXIII/172/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika Miasta i Gminy Chodecz. 

                   Przewodnicząca o przedłożenie informacji poprosiła Burmistrza. Pan Jarosław 

Grabczyński poinformował, iż w związku z powstaniem z dniem 9 stycznia 2021r. wakatu na 

stanowisko skarbnika Miasta i Gminy Chodecz na podstawie art.18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym składam wniosek o powołanie z dniem 9 stycznia 

2021r. na funkcję skarbnika Miasta i Gminy Chodecz Panią Monikę Matuszewską. 

Rekomendowana na to stanowisko kandydatka spełnia wymogi formalne, określone w art. 54 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych oraz posiada wiedzę, kwalifikacje i 

wieloletnie doświadczenie w pracy w zakresie finansów publicznych. Na tym zakończono. 

Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna Michalak Beata 

przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 
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10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIII/173/20 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19 Stanowisko Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 30 grudnia 2020r. w  sprawie 

kwestii ogrzewania osiedla mieszkaniowego Chodeczek. 

 

       Przewodnicząca odczytała wypracowane przez Radę Miejską w Chodczu stanowisko w 

sprawie kwestii ogrzewania osiedla mieszkaniowego Chodeczek. Radni pytań nie mieli. 

Stanowisko zostało przyjęte przez głosowanie. Za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. Stanowisko przez Radę Miejską w Chodczu zostało przyjęte  i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

   

Ad.20 Interpelacje i zapytania  radnych. 

           Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 21 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

     

          Radny Stempczyński chciał złożyć wniosek do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w kwestii 

instalacji lustra na skrzyżowaniu róg Alei Zwycięstwa i zjazdu w kierunku Kłodawy, Przedcza, 

jest tam dość niebezpiecznie, kiedyś to lustro było, teraz dość często mieszkańcy poruszają ten 

temat, zgłaszają taki wniosek. Być może nasza prośba spowoduje jakieś działania ze strony 

zarządcy drogi. Radny Sikorski Adam chciał dodać w tej kwestii, że jeździ tam kilka razy 

dziennie i uważa że jeśli się zastosuje kierujący do linii, które są wyrysowane na asfalcie, i się 

nada lekko w prawo to widać jedną i drugą stronę. Uważa, że to lutro nie jest tam tak bardzo 

konieczne, w czasach przeszłych jak pokazało życie lutro było postawione, które zostało 

zniszczone. Wystarczy się zastosować do linii poziomych i nie ma żadnego problemu. 

Przewodnicząca uznała, że temat należy przedstawić na Komisję Rolną i Infrastruktury 

Technicznej żeby zając się tym tematem. Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony 

Środowiska poinformowała, że jako mieszkanka Chodeczka z informacji które posiada, na 

początku roku jeśli sytuacja pandemiczna pozwoli, zostanie zwołane walne zgromadzenie 

członków Spółdzielni Mieszkaniowej w Chodeczku i korespondencja skierowana do obecnego 

Zarządu Rady Nadzorczej zostanie mieszkańcom przedstawiona, jak również sytuacja i 

stanowisko Urzędu. 

  

Ad. 22  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

          Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXIII sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 13:00. 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


